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P R O T O K Ó Ł NR XII/2025 

 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Drawnie zwołanej 

na dzień 28 stycznia 2025 roku. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Drawnie Pan Aleksander Dementiew o godz. 905 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych, sołtysów i zaproszonych gości poinformował, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Nieobecny radny Sławomir Nowak. 

 

/Lista obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanową załącznik Nr 1, 2, 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

Porządek obrad 
                                                                   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uwagi do porządku obrad XII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr X i XI. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

5. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2025 rok. ( druk nr 76) 

6. Przyjęcie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2025 rok.( druk nr 77) 

7. Akceptacja planu pracy Komisji Planu, Budżetu i Inwestycji na 2025 rok. (druk nr 78) 

8. Akceptacja planu pracy Komisji Rozwoju Społecznego i Rolnictwa na 2025 rok. (druk nr 79) 

9. Akceptacja planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2025 rok. (druk nr 80) 

10. Podjęcie uchwał w sprawach:  

zmiany uchwały budżetowej Gminy Drawno na 2025 rok, (druk nr 81) 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2042, (druk nr 82) 

zmiany uchwały nr VIII/40/24 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 26 listopada 2024 r.                            

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025-2027, 

(druk nr 83) 

zmiany Statutu Drawieńskiego Ośrodka Kultury.(druk nr 84) 

      11. Wolne wnioski i zapytania.  

12.  Zakończenie obrad XII sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Pkt 2 porządku obrad - Uwagi do porządku obrad.  

 

Burmistrz zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XLVIII/300/2022 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Drawno na lata 2023-2030 oraz określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym konsultacji. (druk nr 85) 

 

Głosowanie.  

 

Przewodniczący Rady – zapytał, kto z Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/300/2022 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 29 

listopada 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Drawno na lata 

2023-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w 

tym konsultacji (druk nr 85) 
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Wyniki glosowania. 

Poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/300/2022 

Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Strategii Rozwoju Gminy Drawno na lata 2023-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym konsultacji (druk nr 85) (2025-01-28 

09:10:12) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna 

ustawowego składu rady) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że porządek obrad dzisiejszej sesji został poszerzony o projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/300/2022 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 29 

listopada 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Drawno na lata 

2023-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w 

tym konsultacji (druk nr 85) 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:02:00 do 00:03:14/ 

 

Pkt 3 porządku obrad - Przyjęcie protokołu z sesji nr X i XI. 

 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr X 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz w 

systemie rada. Do protokołu nie wniesiono uwag ani poprawek. 

 

„Wobec powyższego, że nie wniesiono poprawek, protokół z sesji nr X poddaję pod głosowanie.”  

Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr X ? 

 

Wyniki głosowania. 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr X (2025-01-28 09:10:57). 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że protokół z sesji nr X został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:07:38 do 00:08:34/ 

 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr XI 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz w 

systemie rada. Do protokołu nie wniesiono uwag ani poprawek. 

 

„Wobec powyższego, że nie wniesiono poprawek, protokół z sesji nr XI poddaję pod głosowanie.”  
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Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr XI ? 

 

Wyniki głosowania. 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr XI (2025-01-28 09:11:37)3. 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że protokół z sesji nr XI został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:03:15 do 00:04:50/ 

 

 

Pkt 4 porządku obrad - Sprawozdanie Burmistrza między sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami za okres od dnia 28.12.2024 r. do  

dnia 17.01.2025 r.  

 

Pytania. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – zapytał, czy gminie uda się odzyskać podatek VAT w związku z 

realizowanymi inwestycjami na terenie gminy. 

Zapytał, czy wybudowana kanalizacja w Barnimiu generuje koszty, ponieważ jeszcze wszyscy 

mieszkańcy nie zostali do niej podłączeni. 

 

Skarbnik Gminy – w sprawie odzyskania podatku Vat powiedziała, że gmina weszła w współpracę z 

firmą Deloitte, która zajmuje się odzyskiwaniem podatku Vat. Obecnie jest na etapie opracowania 

analizy możliwości odzyskania podatku Vat. Suma odzyskania podatku Vat wynosi około 2 milionów 

złotych.   

 

Burmistrz – w sprawie wybudowanej kanalizacji w Barnimiu  powiedział, że mieszkańcy Barnimia są 

sukcesywnie przyłączani do kanalizacji.  

 

Radny Patryk Krykwiński - złożył następujące zapytania: 

- czy awaria wodociągu na ulicy Pomorskiej została usunięta, 

- czy inwestycja pn. budowa sieci kanalizacyjnej w Dominikowie jest realnie możliwa do wykonana 

do dnia 30 listopada 2025 r.,  

-  kiedy zostanie ogłoszony konkurs ofert na realizację zadań publicznych Gminy Drawno w zakresie 

wspierania i upowszechniania kultury fizycznej z zakresu piłki nożnej.   

Prosi o uszczególnienie tematu spotkania z firmą Energobud w sprawie budynku po byłym 

gimnazjum.  

 

 Burmistrz  

- w sprawie awarii rury wodociągowej na ulicy Pomorskiej powiedział, że awaria została 

zlokalizowana, 

- w sprawie budowy kanalizacji w Dominikowie powiedział, że kanalizacja będzie wykonana etapami.   
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Grzegorz Wiśniowski Kierownik Referatu Planowania i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w 

Drawnie – powiedział, że kanalizacja sanitarna w Dominikowie to koszt 5 milionów złotych netto. W 

tą kwotę wchodzi dofinansowanie i podatek Vat. Warunkiem wykonania inwestycji jest zachowanie 

terminu do końca listopada br. Dokumentacja inwestycji jest wykonana. Przetarg zostanie ogłoszony 

po otrzymaniu środków zewnętrznych. 

 

Burmistrz  

- w sprawie finansowania klubów piłki nożnej powiedział, że dofinansowanie będzie ustalone po 

wykonaniu przez kluby określonych warunków, 

 

- w sprawie remontu budynku po byłym gimnazjum powiedział, że ma zapewnienie, że remont dachu 

budynku w tym tygodniu zostanie zakończony.  

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 4 do niniejszego protokołu. / 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:12:16 do 00:46:50/ 

 

Pkt 5. porządku obrad – Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2025 rok. ( druk nr 76) 

Przewodniczący Rady –  powiedział, że projekt planu pracy Rady był analizowany na posiedzeniach 

komisji. Zapytał, czy są wnioski lub zapytania do planu pracy Rady Miejskiej w Drawnie na 2025 r. 

Wniosków i zapytań do projektu planu nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt planu pracy Rady Miejskiej w Drawnie na 2025 r. poddaję pod 

głosowanie. Kto jest za przyjęciem planu? 

 

Wyniki głosowania. 

Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2025 rok ( druk nr 76) (2025-01-28 09:47:34) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że plan pracy Rady Miejskiej w Drawnie na 2025 rok został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

/Projekt planu pracy Rady Miejskiej  stanowi złącznik nr 5 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:46:51 do 00:48:11/ 

 

Pkt 6 porządku obrad - Przyjęcie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. (druk nr 77) 

Przewodniczący Rady –  powiedział, że projekt planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2025 rok był 

analizowany na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są wnioski lub zapytania do planu pracy.  
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Burmistrz – prosi, aby wyznaczając kontrolę w danej jednostce organizacyjnej gminy oraz kontrolę 

funduszu sołeckiego doprecyzować temat kontroli, ponieważ zakres jest duży. 

 

Więcej wniosków i zapytań do projektu planu nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2025 rok poddaję pod 

głosowanie. Kto jest za przyjęciem planu? 

 

Wyniki głosowania. 

Przyjęcie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2025 rok ( druk nr 77) (2025-01-28 09:49:02) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że plan kontroli Komisji Rewizyjnej na 2025 rok został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

/Projekt planu kontroli Komisji Rewizyjnej stanowi złącznik nr 6 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:48:12 do 00:49:00/ 

 

 

Pkt 7 porządku obrad - Akceptacja planu pracy Komisji Planu, Budżetu i Inwestycji na 2025 

rok. (druk nr 78) 

Przewodniczący Rady –  powiedział, że projekt planu Komisji Planu, Budżetu i Inwestycji na 2025 

rok był analizowany na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są wnioski lub zapytania do planu pracy.  

Wniosków i zapytań do projektu planu nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt planu Komisji Planu, Budżetu i Inwestycji poddaję pod głosowanie. 

Kto jest za przyjęciem planu? 

 

Wyniki głosowania 

Akceptacja planu pracy Komisji Planu, Budżetu i Inwestycji na 2025 rok (druk nr 78) 

(2025-01-28 09:49:46) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że plan pracy Komisji Planu, Budżetu i Inwestycji na 2025 rok 

został przyjęty jednogłośnie.  
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/Projekt planu pracy Komisji Planu, Budżetu I Inwestycji stanowi złącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:49:01 do 00:50:27/ 

 

Pkt 8 porządku obrad - Akceptacja planu pracy Komisji Rozwoju Społecznego i Rolnictwa na 

2025 rok. (druk nr 79) 

Przewodniczący Rady –  powiedział, że projekt planu Komisji Rozwoju Społecznego i Rolnictwa na 

2025 rok był analizowany na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są wnioski lub zapytania do planu 

pracy.  

Wniosków i zapytań do projektu planu nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt planu Komisji Rozwoju Społecznego i Rolnictwa poddaję pod 

głosowanie. Kto jest za przyjęciem planu? 

 

Wyniki głosowania. 

Akceptacja planu pracy Komisji Rozwoju Społecznego i Rolnictwa na 2025 rok (druk nr 79) 

(2025-01-28 09:50:31) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że plan pracy Komisji Rozwoju Społecznego i Rolnictwa na 

2025 rok został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Projekt planu pracy Komisji Rozwoju Społecznego i Rolnictwa stanowi złącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:50:28 do 00:51:18/ 

 

Pkt 9 porządku obrad - Akceptacja planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2025 

rok. (druk nr 80) 

Przewodniczący Rady –  powiedział, że projekt planu Komisji Skarg, Wniosków i petycji 2025 rok 

był analizowany na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są wnioski lub zapytania do planu pracy.  

Wniosków i zapytań do projektu planu nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt planu Komisji Rozwoju Społecznego i Rolnictwa poddaję pod 

głosowanie. Kto jest za przyjęciem planu? 

 

Wyniki głosowania. 

Akceptacja planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2025 rok (druk nr 80) (2025-01-28 

09:51:16) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 
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Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2025 rok 

został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Projekt planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi złącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:51:19 do 00:51:56/ 

 

Pkt 10. Porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach: 

 

1/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Drawno na 2025 rok, (druk nr 81) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji.  

Wprowadziła autopoprawkę w § 2 pkt 1, 2 i 3  polegającą na dodaniu wyraz „Gminy”. Więcej zmian 

nie było. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drawno na 2025 rok (druk nr 

81) (2025-01-28 09:52:56) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przedział czasowy z nagrania od:00:51:57 do 00:53:32/ 

 

/Uchwała Nr XII/55/25 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. / 

 

 

2/ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2042, (druk nr 82) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że druk projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2025-2042 jest dostosowaniem wieloletniej prognozy finansowej do wielkości wynikających z 

budżetu na 2025 rok. Nie wnosi zmian do projektu uchwały. Prosi o zadawanie ewentualnych pytań.  

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 
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Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 

2025-2042 (druk nr 82) (2025-01-28 09:54:05) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przedział czasowy z nagrania od:00:53:33 do 00:54:50/ 

 

/Uchwała Nr XII/56/25 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. / 
 

 

3/ zmiany uchwały nr VIII/40/24 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 26 listopada 2024 r.                            

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025-2027, (druk nr 

83) 

 

Burmistrz – powiedział, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie wnosi 

żadnych zmian do projektu. Prosi o przyjęcie powyższego projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/40/24 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 26 

listopada 2024 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2025-2027 (druk nr 83) (2025-01-28 09:55:43) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przedział czasowy z nagrania od:00:54:51 do 00:56:18/ 

 

/Uchwała Nr XII/57/25 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. / 

 

  

4/ zmiany Statutu Drawieńskiego Ośrodka Kultury.(druk nr 84) 

Pani Sabina Józwiak Dyrektor Drawieńskiego Ośrodka Kultury w Drawnie powiedziała, że zmiany w 

Statucie Drawieńskiego Ośrodka Kultury dotyczą dodatkowych działań w celu pozyskiwania środków 
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zewnętrznych. Zmiany doprecyzują szczegółowo zakres działalności ośrodka. Prosi o przyjęcie 

powyższego projektu uchwały.  

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Drawieńskiego Ośrodka Kultury (druk nr 84)(2025-01-28 

09:57:23) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:56:19 do 00:46:59/ 

 

/Uchwała Nr XII/58/25 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu./ 

 

 

5/ zmiany Uchwały Nr XLVIII/300/2022 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 29 listopada 2022 r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Drawno na lata 2023-2030 oraz 

określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym konsultacji 

(druk nr 85) 

 

Burmistrz – powiedział, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie wnosi 

żadnych zmian do projektu. Prosi o przyjęcie powyższego projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/300/2022 Rady Miejskiej w Drawnie z 

dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Drawno na lata 2023-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym konsultacji (druk nr 85) (2025-01-28 09:59:28) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  
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/Przedział czasowy z nagrania od:00:47:00 do 01:00:05/ 

 

/Uchwała Nr XII/59/25 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. / 

 

Pkt. 11 Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że następne posiedzenie Rady jest zaplanowane na dzień                    

25 lutego 2025 roku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – w sprawie planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy 

Drawno, którego uchwalenie jest zaplanowane do końca 2025 r. zapytał, czy wszystkie zapisy, które 

zostały ujęte w studium zostaną automatycznie przeniesione do planu ogólnego. Czy właściciele 

poszczególnych nieruchomości muszą tego dopilnować.      

 

Grzegorz Wiśniowski Kierownik Referatu Planowania i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w 

Drawnie - powiedział, że wszystkie formy zagospodarowania już uwzględnione w tym dokumencie 

będą przeniesione do planu ogólnego.  

 

Radny Paweł Kasprzak – prosi o naprawę nawierzchni palcu przy przystanku w Chomętowie. 

 

Burmistrz – powiedział, że nawierzchnia na placu zostanie naprawiona po wykonaniu kanalizacji 

sanitarnej w Chomętowie. 

 

Radny Patryk Krykwiński – zapytała, kiedy zostanie zlokalizowany wyciek ścieków na ulicy Jeziornej 

przy skrzyżowaniu z ulicą Poprzeczną.  

 

Burmistrz - powiedział, że problem wycieku ścieków jest większy, ponieważ dotyczy również drugiej 

strony jeziora. Powiedział, że jest zakupiona zadymiarka, która na pewno będzie wykorzystana do 

tego celu. 

 

Radny Janusz Lewandowski – prosi o deklarację pana prezesa zakładu komunalnego, aby wskazał  

termin wykonania powyższych prac. 

Prosi o wystąpienie do zarządu dróg powiatowych o określenie terminów wykonania naprawy drogi 

Drawno - Rościn. 

Prosi o informację o zamiarze zmiany organizacji ruchu na ulicy Szkolnej w związku remontem ulicy 

Choszczeńskiej. 

 

Grzegorz Wiśniowski Kierownik Referatu Planowania i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w 

Drawnie 

- w sprawie planowanej inwestycji na ulicy Choszczeńskiej powiedział, że na dzień dzisiejszy zarząd 

dróg wojewódzkich nie przewiduje objazdu w związku z remontem tej drogi. Ruch w trakcie remontu 

drogi będzie odbywał się wahadłowo.  

 

Burmistrz powiedział, że została wykonana analiza zmiany organizacji ruchu na ulicy Szkolnej i ulicy 

Kościuszki w związku z remontem ulicy Choszczeńskiej.  Z analizy wynika, że obie ulice znajdują się 

na  terenie starego miasta. Przejazd tymi ulicami ciężkich samochodów spowoduje tylko szkody.    

 

Radny Łukasz Buchajczyk zabrał głos w następujących sprawach: 

- oświetlenia w Rościnie oraz uszkodzonej drogi, 

- drogi na Zdanowie, 

- zorganizowania spotkania w Kiełpinie i Żółwinie w sprawach sołeckich, 

- zmiany ruchu drogowego na skrzyżowaniu ulicy Szkolnej z ulicą Kolejową. 
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Burmistrz  

- w sprawie oświetlenia na Rościnie powiedział, że budowa oświetlenia w tej miejscowości jest brana 

pod uwagę, 

-  w sprawie uszkodzonej nawierzchni drogi do Rościna powiedział, że zostanie skierowane w tej 

sprawie pismo do zarządcy drogi, 

-  w sprawie naprawy drogi do Zdanowa powiedział, że na wiosnę droga zostanie naprawiona, 

- w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy Szkolnej powiedział, że jest to ulica o starej 

zabudowie, gdzie mieszkańcy nie mają miejsc do parkowania. Powiedział, że w przyszłości planuje 

się utworzenia miejsc parkingowych przy studni artezyjskiej na tej ulicy, 

- w sprawie naprawy drogi do Rościna powiedział, że będzie zabiegał, aby powiat choszczeński 

naprawił drogę. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – złożył na piśmie interpelację w sprawie wyjaśnienia sytuacji ratowania 

dwóch jezior Drawieńskich Rudno (Grażyna) oraz Dubie.  

Powiedział, że ławki na promenadzie w Drawnie są zdewastowane. W związku z powyższym 

zaapelował do osób, które zniszczyły ławki, aby tego więcej nie robiły. 

 

Burmistrz – powiedział, że odpowiedz na interpelację złożoną przez radnego odpowiedzi udzieli na 

piśmie. 

W sprawie zniszczonych ławek na promenadzie w Drawnie powiedział, że będzie starał się, aby teren 

w Drawnie był zadbany. Na wiosnę ławki na promenadzie zostaną naprawiane.    

Powiedział, że wiata, która znajduje się przy Spichlerzu zostanie przeniesiona na boisko Orlik, aby 

zapewnić schronienie użytkownikom boiska. 

 

Radny Tomasz Kic – prosi o naprawę drogi przy cmentarzu w Brzezinach. 

 

Burmistrz – powiedział, że wszystkie drogi gruntowe na wiosnę będą naprawiane. 

 

Radna Jolanta Kucharska – poruszyła problem jakości wody w Jaźwinach. 

Zapytała, czy będzie ogłaszany nabór na granty sołeckie. 

 

Burmistrz – w sprawie poprawy jakości wody w Jaźwinach powiedział, że obecnie szukane jest 

rozwiązanie w celu poprawienia jakości wody w tej miejscowości. 

W sprawie naboru na granty sołeckie powiedział, że obecnie trwają w tej sprawie rozmowy z urzędem 

marszałkowskim.   

 

Sołtys Jan Kuźmiński – zabrał głos w następujących sprawach: 

- kanalizacji Drawna, 

- złego stanu dróg powiatowych,  

- stanu drogi powiatowej Drawno - Rościn, 

- naprawy dróg gruntowych, 

- planu zagospodarowania przestrzennego w gminie. 

 

Burmistrz – powiedział, że odbyło się spotkanie ze wicestarostą choszczeńskim na którym odbył się 

objazd po terenie gminy. Objazd dotyczył min. drogi do Dominikowa i Chomętowa, drogi w kierunku 

Barnimia, drogi i mostu w Borowcu, drogi do Rościna oraz chodnika od torów w kierunku sklepu 

Biedronka. 

 

Grzegorz Wiśniowski Kierownik Referatu Planowania i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w 

Drawnie – w sprawie opracowania planów ogólnych zagospodarowania przestrzennego w gminie 

powiedział, że jest to bardzo ważny dokument w gminie. Plan ogólny przygotowuje grupa architektów 

w Poznaniu, którzy są fachowcami w tej sprawie. Plan ogólny tworzony jest z poszanowaniem ładu 

przestrzennego oraz ma na celu zapobiec dalszym konfliktom. Po wykonaniu projektu planu zostanie 
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on również wyłożony do publicznego wglądu, gdzie będzie można zgłaszać swoje uwagi. Urząd nie 

będzie wysyłał zawiadomień do mieszkańców w tej sprawie.  

 

Radna do Powiatu Małgorzata Buchajczyk – powiedziała, że nie zgada się z wypowiedzią sołtysa Jana 

Kuźmińskiego, że wszystkie drogi powiatowe na terenie gminy Drawno są w bardzo złym stanie.  

Zabrała głos sprawach wyjaśnienia sytuacji ratowania dwóch jezior Drawieńskich Rudno (Grażyna) 

oraz Dubie oraz zniszczonych ławek na promenadzie w Drawnie. 

 

Burmistrz - powiedział, że stan dróg powiatowych został przedstawiony ogólnie. Są drogi nowo 

wybudowane jak droga do Zatomia oraz są drogi w złym stanie. W sprawie dewastacji na terenie 

miasta powiedział, że sukcesywnie będą montowane kamery w miejscach strategicznych w celu 

rozwiązania problemu. 

 

  

Pkt. 12 porządku obrad - Zakończenie obrad XII sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady – wobec wyczerpania porządku zamykam obrady XII sesji Rady Miejskiej w 

Drawnie. Godz. 1055. 

 

 

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczył: 

Dorota Maciejewska                                                                                  Aleksander Dementiew 

 

Szczegółowy przebieg sesji jest dostępny na stronie www.drawno.pl w zagadce System Rada.  


